
Groene Vlieger nr. 3; mei 2018. Voor de verspreiding: Christien Heinen 0578577196 

GROENLINKS N.O. Veluwe 

Zoals gebruikelijk na de verkiezingen, als de nieuwe raad is 
geïnstalleerd, is het tijd voor een Algemene Ledenvergadering, 
waarin we terugkijken hoe e.e.a. is verlopen. 

Die hebben we dan ook afgelopen donderdagavond gehad; waarbij 
voor de pauze de agenda van de vergadering werd afgehandeld en 
na de pauze afscheid genomen werd van Bas Broekhuizen, die niet 
alleen de raad heeft verlaten maar ook gaat verhuizen naar 
Ossenzijl! 

Bas zal in deze Groene Vlieger zelf ook aan het woord komen! 

De ALV van 26 april jl. 

We begonnen om 19.30 uur en zoals gebruikelijk, waren er ongeveer 15 leden aanwezig, die er zin in 
hadden. De eerste agendapunten werden vlot afgewerkt; opening, vaststellen van de agenda, met de 
wijziging daarin opgenomen zoals u die als lid via de mail hebt ontvangen en het vaststellen van het 
verslag van de vorige vergadering.  

De resultaten van de verkiezingen in Epe, Heerde en Hattem werden door Jan Aalbers 
gepresenteerd. Het mag bekend worden verondersteld, dat we in Epe 2 zetels hebben gekregen, 
ditmaal op eigen kracht. Liefst 40% meer stemmen haalden we dit jaar in vergelijking met 2014!  Een 
mooie prestatie!  4 jaar geleden kregen we dankzij een lijstverbinding met de PvdA de 2e zetel; maar 
lijstverbindingen waren dit jaar niet meer toegestaan. Beetje zuur voor de PvdA dat zij dan zelf nu 1 
zetel verloren hebben; maar zo kan het gaan. In Heerde is de zetelverdeling onveranderd gebleven; 
D66/GL heeft wederom 2 zetels in de raad; een klein aantal minder (19) stemmen dan in 2014 werd 
op D66/GL uitgebracht. In Hattem is GL niet vertegenwoordigd; daar heeft de PvdA gewonnen en de 
vraag is, of de GL-stemmers daar op de PvdA hebben gestemd, omdat er geen GL partij is. Dat zou zo 
maar kunnen; hoewel D66 daar 1 zetel verloren heeft. 

In Epe wordt hard gewerkt om voor half mei een nieuw college gebouwd te hebben en samen met 
CDA en SGP/CU zijn we uitgenodigd door Nieuwe Lijn, die met 6 zetels in de raad ruim de grootste is, 
om mee te doen in het nieuwe college. Voor iedereen was de toelichting duidelijk.  

De jaarrekening 2017 werd door de kascommissie akkoord bevonden en het bestuur werd staande 
de vergadering gedechargeerd. 

Wat betreft de begroting: Tijdens de behandeling ervan bleek dat e.e.a. niet helemaal duidelijk was. 
Na afloop van de vergadering heeft het bestuur opnieuw overlegd en er komt een meer 
gespecificeerde toelichting bij de begroting, die aan de leden voorgelegd zal worden. 

Na de pauze werd Bas in het zonnetje gezet; er waren taarten; koffie/thee; en het was gezellig.        
In een toespraak door Christien passeerden de wapenfeiten die Bas voor onze afdeling verricht heeft 
en in de raad van Epe; en die feiten zijn niet gering! Van 2001 tot 2018; dus heel veel jaren, is hij 
actief voor onze vereniging geweest op tal van gebieden en met Susan samen wordt hij straks erg 
gemist; sterker, we missen beiden nu al!  Voor degenen, die er niet bij waren, was het een gemiste 
kans om de bevlogenheid van een steunfractielid/ bestuurslid en raadslid in één persoon verenigd, 
mee te maken. We hopen dat Bas en Susan met plezier terugkijken op deze afscheidsavond en op 
hun jaren bij onze vereniging. Wij vonden het beregezellig en wensen hen alle goeds in Ossenzijl.  
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Hieronder de uitslagen van de verkiezingen in Epe en Heerde, waar GL mee deed, en ook die van 
Hattem. 

EPE  

 

 

 
 
 

Nieuwe Lijn won de verkiezingen en ging van 5 naar 6 zetels. 
Nieuw is de Dorpspartij met 1 zetel. 
Verliezers zijn VVD en PvdA met elk een zetel minder. 

GroenLinks haalde in Epe 1237 stemmen (7,87 %)  – in 2014 862 stemmen (5,87 % ) 
We haalden dus 375 stemmen meer, dat is ruim 43% extra stemmen !! 
Grootste winnaars in aantal zetels  Nieuwe Lijn (van 5 naar 6) 
    in aantal stemmen CDA (442 stemmen extra) 
    in %% stemmen  GroenLinks ( 43,5 % extra stemmen) 

HEERDE 

 

 

CUSGP won de verkiezingen, er zijn geen 
verschuivingen in het aantal zetels. 
 GroenLinks deed in Heerde mee in de combinatie D66GL  
De combinatie haalde in Heerde 1101 stemmen (12,31 %) – in 2014 1120 stemmen (12,67 %) 
We haalden dus 19 stemmen minder, dat is 1,7 % minder. 

HATTEM 

 
 

 

ChristenUnie won de verkiezingen en ging van 3 naar 4 
zetels. Ook de PvdA won een zetel, van 2 naar 3. Verliezers zijn VVD en D66 met elk een zetel minder. 
GroenLinks deed in Hattem niet mee aan de verkiezingen. 

 

NB: I.v.m. de onkosten, die de verkiezingen met zich mee brachten, brengen wij graag ons 
rekeningnummer onder uw aandacht:  
Als u wilt kunt u ons misschien met een (kleine) donatie (aftrekbaar van de belastingen) 
ondersteunen: Triodosbank; rekeningnummer: NL19TRIO 0390509183 t.n.v. GL NO-Veluwe. 
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Actief voor GroenLinks in Epe (door Bas Broekhuizen) 

Christien heeft me gevraagd een terugblik te schrijven op mijn actieve tijd bij GroenLinks in Epe en de 
afdeling Noord-Oost Veluwe. 

Ik al vroeg aanhanger van GroenLinks; toen nog bij de PPR  in de tijd dat ik nog in Den Hoorn bij Delft 
woonde. In die tijd liep ik al met een PPR-petje op, misschien vooral omdat Bas de Gaay Fortman 
dezelfde voornaam had. Ik kom uit een “rood” nest, woonde in een omgeving die of streng 
hervormd, of streng katholiek was; de stemmen op de PvdA kon je er bijna op één hand tellen. 

Sinds 1971 woon ik in het dorp Epe, destijds werkte ik bij het Metaalinstituut TNO dat begin jaren 70 
verhuisde naar Apeldoorn. Wat me niet meegevallen is, is dat ik voor de geboren Epenaren altijd 
import ben gebleven. Mezelf kennende geen ” import” die wel even komt vertellen hoe alles er 
anders zou moeten. Maar misschien is het de exotische dansvorm geweest die me liet opvallen, wie 
weet, hoewel naast de schotse dans heb ik ook een jaar of twaalf met de Cannenburgher 
Boerendansers mee gedanst. 

Begin van deze eeuw werd ik door Jeroen Boomsluiter gevraagd foto’s te maken voor het 
verkiezingsprogramma van GroenLinks van 2002. Bij de verkiezingen stemde ik wel GroenLinks, maar 
was ik er nog niet actief bij berokken. Als fotograaf moet je in dit soort situaties ook altijd 
vooruitkijken, meestal worden dit soort opdrachten te laat gegeven en dan zijn de beste momenten 
voorbij. Gezien het feit dat in de winterperiode de gemeenteraadsverkiezingen zijn ben je te laat 
voor zomerplaatjes als de opdracht in januari wordt gegeven. Niet zo lastig te begrijpen toch…. 

Jeroen vroeg me ook om als steunfractielid mee te gaan draaien, een jaar of wat later werd ik 
opgenomen in het bestuur. Dat was de tijd van Jan Felix als fractieleider met drie leden. 

Met Ferd Kersten, Anne de Boer, Frans van Zelm waren we actief.  Later ook met Ida Visser en Peter 
Linschoten, met iedereen heb ik met plezier gewerkt. Na Anne’s vertrek, ze kreeg een stevige baan in 
de zorg in Zwolle, moest de plaats van fractievolger worden ingevuld, dat heb ik toen maar gedaan 
tot 2010.  

Mijn eerste optreden was wel aardig, ik vroeg wethouder Jan Berkhof of hij een Houdini ontsnapping 
wist voor het oplossen van de financiële knoop over het Kulturhus Oene, daarom werd ik meteen 
“big spender” genoemd omdat ik voorstelde dat het nog ontbrekende bedrag dan maar moest 
worden aangevuld. Dat was nodig omdat anders de provinciale subsidie in gevaar kon komen.       
Ook bij het bespreken van de overlast door wilde zwijnen had ik een creatieve oplossing: 
Anticonceptie voor zwijnen, zoals dat ook wel bij duiven en meeuwen overlast wordt gedaan. Daar 
wordt het toegevoegd aan het voer, hier zou dat met verdovingspijltjes met een anticonceptiemiddel 
wellicht kunnen. De oplossing via een “Keiler Condoom” lag niet zo voor de hand om praktische 
redenen. 

Dan was er de Gifkikker die gedrukt en verspreid moest worden. De naam Gifkikker werd gewijzigd in 
de Groene Vlieger, de nieuwe naam was nodig omdat we geen oppositiepartij meer waren en het 
niet langer een blad van de fractie in Epe was, maar voor de hele afdeling. De huisdrukkerij aan de 
Willem Tellstraat draaide op volle toeren. Oplages van 350 st. waren normaal, ook omdat we een 
aantal daarvan op de markten uitdeelden. Zo werd onze keukentafel de plaats voor gesprekken, ver 
avant la lettre in de latere WMO. Dat waren: bestuursvergaderingen, overleg over de markten, zakjes 
vullen met bloemzaad van de Bolster kortom onze keukentafel werd overal inzetbaar voor. 
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Na de verkiezingen van 2010 ben ik bewust een poosje op de achtergrond getreden, waarom vertel 
ik liever in een privégesprek. Het bestuur kromp rond 2012/2013 in, zo sterk dat in 2013 alleen Ida 
nog bestuurslid was. Ik heb me toen gemeld als interim secretaris. Er moest het een en ander 
worden gedaan voor de verkiezingen van 2014. Van de ledenvergadering kreeg ik mandaat om met 
D66 en de PvdA in Epe lijstverbindingen aan te gaan en een samenwerkingscontract met D66 Heerde 
voor het vormen van een combi lijst in Heerde. Met steun van de twee landelijk bureaus was dat 
contract redelijk snel geregeld, Anton Ham en ik waren er vrij snel uit. In Epe lag dat lastiger met D66 
kwam het niet van de grond, wel met de PvdA, Ida en ik waren er met Lenie Boer en Rogier den Uyl 
snel uit een lijstverbinding aan te gaan.  Toen kwam de kandidatencommissie op bezoek, die vroeg 
me eind oktober 2013 om op plaats 3 te staan. Daar stond ik niet echt op te wachten, maar ja 
iemand moest het gat tussen de twee Jannen (Aalbers en de Graaf) en de rest van de lijst vullen. 
Daarmee werd ik uiteindelijk ook nog voor 4 jaar raadslid. Die vier jaar heb ik met plezier gewerkt 
soms ietsje minder, neem het dossier Heerderweg, of het zwijnen kerend raster. Jan de Graaf en ik 
hebben goed en prettig samengewerkt en ieder op onze eigen manier het woord gevoerd. Blij ben ik 
dat we voor de minima een deel van het eigen risico hebben kunnen compenseren. 

Eerlijk gezegd ligt voeren van oppositie me denk ik beter dan coalitie lid zijn, maar ik heb het 
geprobeerd zo goed mogelijk te doen. Epe is een prachtige gemeente, financieel gezond en ook nog 
redelijk sociaal. We kunnen meer doen om de ontgroening af te remmen en het openbaar onderwijs 
te behouden gelukkig hebben we daar een paar goede mensen voor in de raad.  

Ik wens ze veel succes en ook een portie geduld, Susanne en ik gaan verhuizen naar een mooi nieuw 
huis in een prachtige omgeving. Epe zal ik zeker missen, maar we krijgen er veel voor terug. Als je in 
de buurt bent kom gerust een op de koffie of thee, wij zijn gewend de deur open te houden, al zal de 
keukentafel minder activiteiten meemaken dan in de afgelopen 18 jaar. 

Dan kunnen we misschien een stukje gaan varen 
in de Weerribben, zoals op de foto met een 
fluisterbootje.   

Het ga jullie goed en iedereen bedankt.   

Bas 

 

 

 De gevolgen van het vertrek van Bas en Susan zijn (meteen) merkbaar: wie wil meedoen bij het 
verspreiden van de Groene Vlieger in Epe?  
Als u een uurtje over heeft, graag wat wil doen voor GL; wandelen, fietsen prettig vindt, dan zou 
een mooie doelstelling kunnen zijn om ons lijfblaadje rond te brengen in enkele straten in Epe. 1x 
per maand of 1 x per 2 maanden!  Inlichtingen: tel.nr. Christien 0578 577196 (toevallig even 
afwezig van 9 t/m 19 mei). 

Reacties en aandachtspunten kunnen naar:  
Christien Heinen,  cheinen@xs4all.nl en/of  
Hendrik Tuinstra       hendrik.tuinstra@hccnet.nl en/of  
Hilly Schäffer:   hillyschaffer@kpnmail.nl  
 
GroenLinks Epe:  epe.groenlinks.nl  
GroenLinks Heerde:  heerde.groenlinks.nl 


